
TU Teams møde 19.03.25 

 

Deltagere: MZ, MF, TJ, AJ, MR og BP 

Afbud: LM og JEC 

 

Pkt. 1 – Opfølgning på sidste møde – ingen bemærkninger. 

Pkt. 2 – Protest angående brug af ulovlig spiller – reglerne siger at protest skal ske 

indenfor 14 dage. Det er ikke sket, men hvordan forholder vi os, hvis vi i TU kender 

til sagen? 

I dette tilfælde kontakter vi klubbens spilleudvalgsformand. 

Pkt. 3 – Nyt fra MF – der skal sendes indbydelser ud vedrørende DM.  

Mail fra Dommerudvalget om dommere til de forskellige DM.  

Streaming fra DM i Roskilde. MZ undersøger og taler med TJ om det er muligt 

teknisk.  

Pkt. 4 – Nyt fra MZ – vedrørende årsmøde. Er der emner til TU? AJ vil gerne stoppe, 

men kun hvis vi har et emne. 

Kegleportalen – vi ønsker en ekstra række til seniorer. Hvad med classic? 

Husk at holde aktivitetskalender a’jour. 

Pkt. 5 – Pokalfinale – Afvikles 13. april i Odense. Vi havde snak om spilleregler for 

pokalturnering. 

Pkt. 6 – Ungdom – Lokale mesterskaber afviklet, og i den kommende tid afvikles 

unionskampe, nålestævne, den jysk fynske turnering og DM.  

Der er stadig tilgang af nye spillere. BP m.fl. arbejder på at genstarte hyttetur efter 

sommerferien. Vi mangler medaljer til unionsmatch, men de bestilles, og vi håber de 

når frem. 

Pkt. 7 – Indbydelser – der er ikke sendt ud for DM i classic. Er på vej.  

Mangler også for ungdom – er også på vej. 



Pkt. 8 – DM classic – afvikles igen i Grøndalcenteret, da det er det eneste sted med 4 

baneanlæg. Vi vil gerne kigge ind i, om det kan lade sig gøre på et 2 baneanlæg. 

Hvordan vil bl.a. økonomien og tidsrammen se ud? 

Pkt. 9 – Dommerudvalget – der kigges på tøj til dommerne. Vi ønsker mere 

synlighed. 

Pkt. 10 – Seniorer – JEC på ferie, så ikke så meget nyt. John A arbejder på et 

nålestævne på Sjælland. 

Pkt. 11 – 2. division Øst – Det overvejes at lægge 2. division Øst og Serie 1 på 

Sjælland sammen, da der i næste sæson forventes kun at være 8-9 hold. 

Pkt. 12 – TU weekendmøde – vil TU holde møde 22. juni i Odense i forbindelse med 

stormøde. Umiddelbart positiv stemning. 

Pkt. 13 – Punkter til årsmøde – belært af sidste års erfaringer, så kommer vi kun 

med nogle få punkter:  

a) Egne/hold kugler – TJ arbejder på beskrivelse 

b) Point i pokalkampe 

c) Afsætning på linoleum 

Pkt. 14 – Danmark Open – MR kontaktet Niklas og Poul om betalingssystem, så vi 

undgår kontanter. Afvikles 14-16. november. 

Pkt. 15 – Eventuelt – Ros fra TJ om godt arbejde ved afvikling af lokale mesterskaber. 

 

Esbjerg, 22. marts 2025 


